
Protokoll fört vid Fröjel Hembygdsförenings årsmötes den 17 mars 2024
  

1. Mötet öppnas 13:00 
Ordförande Erling Malmros hälsar ett 20-tal mötesdeltagare välkomna.  

 
          2. Val av ordförande att leda mötet samt val av mötessekreterare  

Till ordförande att leda förhandlingarna väljes Erling Malmros och till 
mötessekreterare väljes Annika Pettersson. 

 
          3. Val av två justeringsmän 

Till justeringsmän att jämte ordförande justera protokollet valdes 
Torsten Ahlqvist och Peder Jakobsson 
 

4.  Fråga om mötet är stadgeenligt utlyst 
Fastställdes att årsmötet blivit stadgeenligt utlyst. 
 

           5.     Dagordningen fastställdes 
 

6.  Styrelsens redovisning för 2023, verksamhetsberättelse 
                    Styrelsens redovisning för 2023 godkännes och lägges 

 till handlingarna efter justering av årets resultat som blev 135 211:-.       
Styrelsens årsredovisning bifogas till protokollet. 

 

             7. Ekonomisk redovisning för 2023 
Den ekonomiska redogörelsen med resultat och balansräkning 
föredras, godkännes och lägges till handlingarna. Den ekonomiska 
rapporten bifogas till protokollet. 

 

             8.  Revisorernas berättelse 
                    Revisionsrapporten uppläses, godkännes och lägges till handlingarna. 
  Revisionsberättelsen bifogas till protokollet. 
 
           9.  Ansvarsfrihet för 2023 

Årsmötet beslutar att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för år 2023. 
  

10. Fastställande av antalet ledamöter i styrelsen 
Årsmötet beslutar att antalet ledamöter i styrelsen under kommande 
verksamhetsår skall vara sex (6 ledamöter) + ordförande. 
 

           11. Val av ordförande för en tid av ett år 
Omval av Erling Malmros till ordförande för en tid av ett år. 
 

           12. Val av fyra styrelseledamöter för en tid av två år 
Omval av Gunilla Lövgren. Fyllnadsval på ett år av Jessica Aronsson 
efter Görel Almgren som avgår. Nyval av Jannice ”Line” Opsal och 
Matilda Jakobsson på en tid av två år efter Annika Pettersson och 
Anna-Lena Buskas som undanbett omval. 
 
 

 
 



          13. Val av två revisorer och en revisorssuppleant för en tid av ett år 

         Till revisorer väljes Lena Högdal (omval) och Margareta Ahlqvist (omval)       
          med Tomas Nordgren som suppleant (omval)                

 

14.      Val av valberedning om högst tre personer, varav en   
sammankallande 
Till valberedning väljes Pia Ahlqvist (sammankallande), nyval efter 
Lisbeth Jakobsson (som undanbett omval), Bernt Kviberg (omval) och 
Arvid Jakobsson (omval).  

  

         15. Fastställande av årsavgift för 2025  

Årsavgiften för år 2025 fastställes till 100 kr per/medlem. 
 

         16. Stadgeändring för att gå med i Bygdegårdarnas riksförbund 

                        Stadgeändring enligt bilaga godkändes  
   
 

           17.    Fastställande av verksamhetsplan och budget för 2024 & 2025 

Genomgås styrelsens förslag till verksamhetsplan och budget för 
kommande verksamhetsår. Årsmötet beslutar att fastställa 
verksamhetsplanen och budgeten för 2024/2025. Verksamhetsplan och 
budget bifogas till protokollet. 

 

          18.        Behandling av motioner 

Inga motioner har inkommit. 
 
          19.      Övriga frågor 
                       Fråga om Instagram kan vara aktuellt för att sprida information togs    
                       upp. I dagläget används Facebook, mail och hemsida. Inget beslut 
                       togs. 
 

             20. Årsmötets avslutas 
Ordförande avslutar årsmötet och avtackning av Görel Ahlmgren, Anna-
Lena Buskas och Annika Pettersson som lämnar sina 
förtroendeuppdrag i föreningen.  
Efter årsmötesförhandlingarna serverades kaffe med dopp varefter man 
fick gå runt i lägenheten och källaren som genomgått en del renovering 
som till största delen gjorts av Erling Malmros och Birgitta Ahlgvist. 
 

Vid protokollet: 
 

…………………………………………………….. 
Annika Pettersson, mötessekreterare  

 
 
 Justeras:  
 
     …………………………       ………………………….     ………………………… 

Erling Malmros, ordf     Peder Jakobsson            Torsten Ahlqvist 
 
 
 


